

目次

CONTENTS

MEAT RESEARCH 肉类研究

刊号: ISSN 1001-8123 (国际标准刊号)
CN 11-2682/TS (国内统一刊号)

2015年第10期 总第200期
No.10 2015 Total No.200

『基础研究』 Basic Research

- 纯种猪与杂交猪肉质性状及营养价值比较研究 章杰 01
Comparison of Meat Quality and Nutritive Value of Purebred and Crossbred Pigs Zhang Jie et al.
- 添加抗氧化剂对猪脂肪的诱导氧化影响 刘文营 06
Effects of Adding Antioxidants on Induced Lipid Oxidation in Lard Liu Wenying et al.
- 华贵栉孔扇贝闭壳肌蛋白的分离提取及性质 祝亚辉 10
Protein Isolation and Characterization of the Adductor Muscle of *Chlamys nobilis* Zhu Yahui et al.
- 南方黄牛胴体质量分级模型的建立 王勇峰 16
Development of Carcass Quality Grading Model for Yellow Cattle from South China Wang Yongfeng et al.
- 温度和时间对烤羊肉中脂质氧化的影响 刘雅娜 20
Effects of Grilling Temperature and Time on Fat Oxidation of Mutton Liu Yana et al.

『加工工艺』 Processing Technology

- CaCl₂、复合磷酸盐及木瓜蛋白酶对河鲈鱼肉的嫩化作用 钜晓艳 24
Tenderization of Perch Meat with Compound Phosphate, Calcium Chloride and Papain Zu Xiaoyan et al.

哈尔滨红肠中脂肪丁模拟替代物

张根生 28

Formulation and Optimization of Fat Substitute Used in Harbin Red Sausage

Zhang Gensheng et al.

『包装贮运』 Package & Storage

保鲜剂浸泡处理对高温蒸煮袋包装鸡胸肉品质的影响

闫文杰 33

Effects of Different Preservative Treatments on Chicken Breast Qualities with

High-Temperature Retort Bag Packaging

Yan Wenjie et al.